

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED
L/4134
23 December 1974
Limited Distribution

Original: English/
anglais

SCHEDULE XLII - ISRAEL

Adjustment of Specific Duties

The following communication has been received from the Permanent Mission of Israel.

With reference to the decision taken on 10 November 1974 by the Israel Government with the concurrence of the International Monetary Fund, to devalue the Israel pound by 43 per cent i.e., from IL 4.2 per United States dollar to IL 6.00 per United States dollar, I have the honour to inform you of the intention of my Government to adjust in accordance with Article II:6(a) of the General Agreement, the specific duties contained in Schedule XLII - Israel.

I would appreciate if this request for adjustment be included in the agenda of the next meeting of the Council for its consideration in accordance with Article II:6(a) of the General Agreement.

LISTE XLII - ISRAEL

Ajustement des droits spécifiques

La Mission permanente d'Israël a adressé au secrétariat la communication ci-après.

Me référant à la décision que le gouvernement israélien a prise le 10 novembre 1974, d'entente avec le Fonds monétaire international, de dévaluer la livre israélienne de 43 pour cent, ramenant le taux de change de 4,2 à 6 livres pour un dollar des Etats-Unis, j'ai l'honneur de vous informer que mon gouvernement a l'intention d'ajuster, conformément à l'alinéa a) du paragraphe 6 de l'article II de l'Accord général, les droits spécifiques repris dans la Liste XLII d'Israël.

Je vous saurais gré de bien vouloir inscrire cette demande d'ajustement à l'ordre du jour de la prochaine réunion du Conseil pour que celui-ci l'examine conformément à l'alinéa a) du paragraphe 6 de l'article II.